



INSTITUT AFRASI

**INSTITUTE
African-Asian and
International Studies
*Etudes afro-asiatiques
et internationales***

Commune de
Ouagadougou, Province du
Kadiogo, P.11-L06, Secteur
23, Tel. +226 02 57 24 64
BURKINA FASO
secretariat@afrazi.net

VISION

Bandung Spirit Ideals for global peace, justice, freedom, solidarity and emancipation.

MISSION

- 1) To accompany the rise of Africa and Asia towards global peace, justice, prosperity and sustainability;
- 2) To empower peoples, nations and states of Africa and Asia in progressing together towards a shared global future.

LOGO

The logo was intended to represent African-Asian peaceful and joyful collaboration in dealing with global challenges. Elephant is a common animal in Africa and Asia. Being herbivore, elephant is known not to be predatory nor aggressive. In both continents, elephant is highly respected and associated symbolically with peace, patience, strength, cooperation, solidarity, knowledge and wisdom. The logo was designed by Darwis Khudori and Aperture Graphic Design Team.

Africa and Asia are the home to civilisations distinctive from the Western one and its extension.

Towards the end of the 21st century, 80% of the world's population will be in Africa and Asia.

Since the new millennium, Africa has been a place where economic, geopolitical, and cultural interests from all over the world converge.

Since the first decade of the 21st century, Asia has become the first partner of Africa in economic exchanges.

Asia and Africa need to work together towards global peace, justice, prosperity and sustainability.

AFRASI PROJECTS

EDUCATION AND TRAINING

- Academic degrees in African-Asian and International Studies, focusing on technical, geopolitical, economic and socio-cultural dimensions.
- Professional training for experts ready to play the leading and/or acting role in economic, political, and cultural exchanges between the two continents.
- Workshops on business opportunities in Asia and Africa.
- Public lectures on local, national and global issues in Africa and Asia.
- Mobility of scholars and students between Africa and Asia.

RESEARCH

- Research programmes on African-Asian and international issues.
- Academic events: international and interdisciplinary conferences, seminars, roundtables.
- Publication of books, working papers, bulletins.

CULTURE

- Courses of African and Asian Languages: Swahili, Bambara, Hausa (Africa); Chinese, Indonesian, Japanese, Korean (Asia).
- Cultural festivals: arts, crafts, dances, music, cinema.

COLLABORATION

- AFRASI works in collaboration with academic institutions in Africa, Asia, America and Europe.

UNEFO

In the medium term, AFRASI will expand and transform into a university based on African-Asian cooperation and solidarity: University of New Emerging Forces - UNEFO.



INSTITUT AFRASI

**INSTITUTE
African-Asian and
International Studies
Etudes afro-asiatiques
et internationales**

Commune de
Ouagadougou, Province du
Kadiogo, P.11-L06, Secteur
23, Tel. +226 02 57 24 64
BURKINA FASO
secretariat@afrazi.net

VISION

Les idéaux de l'Esprit Bandung pour la paix, la justice, la liberté, la solidarité et l'émancipation mondiales.

MISSION

- 1) Accompagner l'essor de l'Afrique et de l'Asie vers la paix, la justice, la prospérité et la durabilité mondiales ;
- 2) Donner la force aux peuples, aux nations et aux États d'Afrique et d'Asie pour progresser ensemble vers un avenir mondial commun.

LOGO

Le logo représente la collaboration pacifique et joyeuse entre l'Afrique et l'Asie pour relever les défis mondiaux. L'éléphant est un animal commun en Afrique et en Asie. Herbivore, l'éléphant est connu pour ne pas être prédateur ni agressif. Sur les deux continents, l'éléphant est très respecté et associé symboliquement à la paix, à la patience, à la force, à la coopération, à la solidarité, à la connaissance et à la sagesse. Le logo a été conçu par Darwis Khudori et l'équipe de conception graphique Aperture.

L'Afrique et l'Asie abritent des civilisations distinctes de la civilisation occidentale et de ses prolongements.

Vers la fin du 21^e siècle, 80 % de la population mondiale vivra en Afrique et en Asie.

Depuis le nouveau millénaire, l'Afrique est un lieu vers lequel convergent les intérêts économiques, géopolitiques et culturels du monde entier.

Depuis la première décennie du 21^e siècle, l'Asie est devenue le premier partenaire de l'Afrique dans les échanges économiques.

L'Asie et l'Afrique doivent travailler ensemble pour la paix, la justice, la prospérité et la durabilité mondiales.

PROJETS AFRASI

EDUCATION ET FORMATION

- Diplômes universitaires en études afro-asiatiques et internationales, axés sur les dimensions techniques, géopolitiques, économiques et socioculturelles.
- Formation professionnelle pour les experts prêts à jouer le rôle de leaders et/ou d'acteurs dans les échanges économiques, politiques et culturels entre les deux continents.
- Ateliers sur les opportunités commerciales en Asie et en Afrique.
- Conférences publiques sur des questions locales, nationales et mondiales en Afrique et en Asie.
- Mobilité des universitaires et des étudiants entre l'Afrique et l'Asie.

RECHERCHE

- Programmes de recherche sur les questions afro-asiatiques et internationales.
- Événements académiques : conférences internationales et interdisciplinaires, séminaires, tables rondes.
- Publication d'ouvrages, de documents de travail, de bulletins.

CULTURE

- Cours de langues africaines et asiatiques : swahili, bambara, haoussa (Afrique) ; chinois, indonésien, japonais, coréen (Asie).
- Festivals culturels : arts, artisanat, danses, musique, cinéma.

COLLABORATION

- AFRASI travaille en collaboration avec des institutions académiques en Afrique, en Asie, en Amérique et en Europe.

UNEFO

À moyen terme, AFRASI s'élargira et se transformera en une université fondée sur la coopération et la solidarité afro-asiatiques : Université des nouvelles forces émergentes - UNEFO.